
 Zápis z VHO ČKAIT OK Ústí nad Labem, konané dne 
15. ledna. 2018 v Národním domě v Ústí n. L. 

 
 
Jednání VHO se řídilo programem podle rozeslané pozvánky, Během jednání byly 
promítány fotografie z akcí v oblasti.  
 
1. Uvítání, slavnostní zahájení 

 
Jednání VHO se řídilo programem podle rozeslané pozvánky, během jednání byly 
promítány fotografie z akcí v oblasti v roce 2017, materiály IC ČKAIT a SVI ČKAIT. 
Valnou hromadu zahájil, řídil a hosty uvítal předseda Ing. Martin Mandík. Jednalo se 
o tyto hosty: 
 
Jaroslav Doubrava - senátor, Mgr. Karel Krejza a Mgr. Mikuláš Peksa – poslanci, 
ředitel SPŠSaOA v Kadani PaedDr. Zdeněk Hrdina, předseda OP ČSSI Ing. Jiří 
Zima, paní Ing. Zdeňka Švehlová, vedoucí  odboru ÚPaSŘ KÚ (Územní plán a 
stavební řád), Ing. Venuše Brunclíková, MBA, vedoucí OÚP magistrátu Litoměřice, 
Ing. Lenka Mirgová, vedoucí OÚP a SŘ magistrátu Teplice, Ing. Bartoníčková a Mgr. 
Doležal, zástupci pojišťovacího makléře spol. GRECO.  
Dále představitele ČKAIT: předseda ČKAIT pan Ing. Pavel Křeček, ředitel kanceláře 
Praha Ing. Radek Hnízdil, Ing. Lenka Zimová, vedoucí střediska pro autorizace, Ing. 
Dominika Hejduková, vedoucí Střediska vzdělávání a informatiky ČKAIT, Marie 
Báčová, poradce předsedy, Ing. Martin Šafařík, člen DR ČKAIT a manžele Dolanovi 
z IC ČKAIT Hradec Králové. 
 
Před dalšími body jednání informoval o předání stříbrné medaile ČKAIT k 25. výročí 
vzniku ČKAIT Ing. Vladimíru Provazníkovi, CSc., bývalému šéfovi ÚHA města Ústí 
nad Labem za aktivní činnost při iniciaci autorizačního zákona a činnost pro ČKAIT. 
Ing. Provazník byl v ústí spoluiniciátorem vzniku/obnovení činosti OP ČSSI a členem 
přípravného výboru ČKAIT.  
 
2. Organizační záležitosti, volby komisí 

 
Nejdříve schválena volba Výboru oblasti tajnou volbou, delegátů a náhradníků na SD 
2018 a náhradníka do DK ČKAIT aklamací. Jedná se o 10 členů Výboru, 11 
delegátů, ostatní bez rozlišení pořadí budou náhradníky. 
 
Zvoleny pracovní komise: 
Mandátová  
Ing. J. Zima, Ing. P. Urban, T. Zdvořáček, Ing. F. Zurek 
Návrhová   
Ing. J. Filip, Ing. V. Ondráček, Ing. L. Sahulka, Ing. Z. Vodák 
Volební   
Ing. Z. Avenarius, A.Bartlová, Ing. Antoišová, Ing. Sinkule, Ing. Šebo, P Koubík 
 
Pracovní předsednictvo VHO: Ing. Martin Mandík, Mgr. Ing. David Jedinák,  
                                                 Ing. Pavel Křeček, Ing. Radek Hnízdil   
 
Řízením schůze a provedením zápisu byl pověřen Ing. Martin Mandík 



3. Zpráva přednosty OK o činnosti 
 
Za rok 2017 se počet členů v kraji zvýšil o 11 členů, celkem počet členů 1 785. 
V oblasti CŽV se uskutečnilo v roce 2017 celkem 26 akcí (21 přednášek a seminářů, 
4 odborné prezentace 2 exkurze). Tedy 2. nejvyšší počet akcí ze všech OK, 
zúčastnilo se 869 osob, celkově se zvýšil zájem o vzdělávání.   
 

Nejvýznamnější akce v roce 2017 byl tradiční mezinárodní seminář Železniční 
dopravní cesta, pořádaná pod naší záštitou VOŠ a SPŠ Děčín a ve spolupráci. 
Loňský ročník byl na téma „Opravy a rekonstrukce železničních tratí ve výlukách“. 
Po dohodě s paní ředitelkou letošní ročník zůstane u pojmu DOPRAVNÍ CESTA, ale 
obsahem se bude věnovat Labské vodní cestě. Věnovali jsme se problematice BIM 
ve stavebnictví včetně exkurze na stavbu D4 u Skalky, kde proběhla realizace 
s využitím této metody. Velmi zajímavý byl seminář Energetická náročnost budov, 
který přednášejícími (Ing. Frolík, Ing. Kabrhel a Ing. arch Smola) byl pojat netradičně 
– ne výpočty ztrát a návrhy zateplování, ale snahou přijmout nový pohled na 
urbanismus, výstavbu, městské inženýrství a navrhování staveb tak, aby splňovaly 
potřebné požadavky, ale byly i příjemné a zdravé pro bydlení a navíc i souzněly s 
okolím.  
 
Ale úplně nejvýznamnější akce, která se ve spolupráci s naší oblastí uskutečnila 
v naší oblasti byla Konference Labská vodní cesta, která se konala  
jako oslava 25 let existence ČKAIT  na parníku během plavby z Ústí do Drážďan  
dne 26. května 2017. Plavby se zúčastnila velká část současného Představenstva i 
minulých, členové ČSSI, zájemci z celé ČR a čestní hosté.  
 
V roce 2017 byl vyhlášen další ročník soutěže STAVBA ÚSTECKÉHO KRAJE, 
kterou pořádáme společně s OHK Litoměřice. Nad soutěží převzal záštitu Hejtman 
Ústeckého kraje pan Oldřich Bubeníček. Do soutěže bylo sice přihlášeno pouze 5 
akcí, ale velmi zajímavé. Dne 4. prosince 2017 zasedala porota, tradičně pod 
předsednictvím pana profesora Miloše Pavlíka, prorektora ČVUT pro výstavbu. Členy  
poroty byl dále i zástupci Výboru oblasti – Ing. Mandík, Ing. Vrba a Ing. Zima za OP 
ČSSI.  
Slavnostní vyhlášení se uskuteční pravděpodobně začátkem března 2018.Je škoda, 
že do soutěže přišlo jen tak málo přihlášek. Jedním z důvodů je i lidská závist. 
Někteří oslovení vlastníci, autoři či zhotovitelé potvrdili, že nechtějí aby se veřejně 
publikovaly  vlastnické vztahy, důvodem je i využití některých dotačních programů. I 
při dodržení všech pravidel jsou dotace předmětem závisti a různých udání, natož při 
obcházení pravidel. 
Pro 1. pololetí 2017 jsou připraveny odborné akce a zveřejněny na www.ckait.cz.  
Za rok 2017 se počet členů v kraji zvýšil o 11 členů, celkem počet členů 1 785. 
V oblasti CŽV se uskutečnilo v roce 2017 celkem 26 akcí (21 přednášek a seminářů, 
4 odborné prezentace 2 exkurze). Tedy 2. nejvyšší počet akcí ze všech OK, 
zúčastnilo se 869 osob, celkově se zvýšil zájem o vzdělávání.   
 

Nejvýznamnější akce v roce 2017 byl tradiční mezinárodní seminář Železniční 
dopravní cesta, pořádaná pod naší záštitou VOŠ a SPŠ Děčín a ve spolupráci. 
Loňský ročník byl na téma „Opravy a rekonstrukce železničních tratí ve výlukách“. 
Po dohodě s paní ředitelkou letošní ročník zůstane u pojmu DOPRAVNÍ CESTA, ale 
obsahem se bude věnovat Labské vodní cestě. Věnovali jsme se problematice BIM 
ve stavebnictví včetně exkurze na stavbu D4 u Skalky, kde proběhla realizace 



s využitím této metody. Velmi zajímavý byl seminář Energetická náročnost budov, 
který přednášejícími (Ing. Frolík, Ing. Kabrhel a Ing. arch Smola) byl pojat netradičně 
– ne výpočty ztrát a návrhy zateplování, ale snahou přijmout nový pohled na 
urbanismus, výstavbu, městské inženýrství a navrhování staveb tak, aby splňovaly 
potřebné požadavky, ale byly i příjemné a zdravé pro bydlení a navíc i souzněly s 
okolím.  
 
Ale úplně nejvýznamnější akce, která se ve spolupráci s naší oblastí uskutečnila 
v naší oblasti byla Konference Labská vodní cesta, která se konala  
jako oslava 25 let existence ČKAIT  na parníku během plavby z Ústí do Drážďan  
dne 26. května 2017. Plavby se zúčastnila velká část současného Představenstva i 
minulých, členové ČSSI, zájemci z celé ČR a čestní hosté.  
 
V roce 2017 byl vyhlášen další ročník soutěže STAVBA ÚSTECKÉHO KRAJE, 
kterou pořádáme společně s OHK Litoměřice. Nad soutěží převzal záštitu Hejtman 
Ústeckého kraje pan Oldřich Bubeníček. Do soutěže bylo sice přihlášeno pouze 5 
akcí, ale velmi zajímavé. Dne 4. prosince 2017 zasedala porota, tradičně pod 
předsednictvím pana profesora Miloše Pavlíka, prorektora ČVUT pro výstavbu. Členy  
poroty byl dále i zástupci Výboru oblasti – Ing. Mandík, Ing. Vrba a Ing. Zima za OP 
ČSSI.  
Slavnostní vyhlášení se uskuteční pravděpodobně začátkem března 2018.Je škoda, 
že do soutěže přišlo jen tak málo přihlášek. Jedním z důvodů je i lidská závist. 
Někteří oslovení vlastníci, autoři či zhotovitelé potvrdili, že nechtějí aby se veřejně 
publikovaly  vlastnické vztahy, důvodem je i využití některých dotačních programů. I 
při dodržení všech pravidel jsou dotace předmětem závisti a různých udání, natož při 
obcházení pravidel. 
Pro 1. pololetí 2017 jsou připraveny odborné akce a zveřejněny na www.ckait.cz.  
 
4. Zpráva Dozorčí komise  
 
Přednesl p. Tomáš Zdvořáček, člena DK ČKAIT o kontrole hospodaření v OK za rok 
2017  a o činnosti Dozorčí komise zejména na úseku kontroly deníků AO a stížností.  
 
5. Vystoupení Ing. Pavla Křečka, předsedy ČKAIT 
 
Ing. Pavel Křeček ve svém vystoupení poděkoval předsedovi OK za činnost v oblasti,  
v Představenstvu ČKAIT a dalších činnostech pro Komoru. Ing. Zimovi a jeho týmu 
poděkoval za aktivitu při zajištění Konference Labská vodní cesta během jízdy  na 
parníku z Ústí do Drážďan, pořádanou jako slavnostní akce k 25. výročí ČKAIT. 
Informoval o problémech kolem legislativy a o další činnosti ČKAIT. 
 
6. Vystoupení hostů 
 

Z hostů vystoupil Ing. Jiří Zima, předseda OP ČSSI v oblasti, věnoval se spolupráci 
s OK ČKAIT a vrátil se i k významu Labské vodní cesty.  
Ing. Pavel Křeček shrnul činnost Komory za uplynulý rok a prezentoval činnosti 
v roce 2018, které by měly zvýšit vážnost Komory. Reagoval i na některé poznámky 
z pléna.  



Ing. Radek Hnízdil, PhD, ředitel Kanceláře Praha seznámil přítomné s nabídkou 
odborných akcí pro členy a s nově zpřístupněným systémem Profesis na 
www.ckait.cz, místo dosavadního DVD.  
V další části účastníky pozdravil senátor Jaroslav Doubrava, který se mj. hodlá i 
nadále angažovat v problematice splavnění Labe.  
 
7. Zpráva Mandátové komise  
 
Na VHO bylo rozesláno 1785 pozvánek podle počtu členů v oblasti k 31. 12. 2017. 
Přítomno je 126 členů, což je 7,06 %.  
 
8. Volba Výboru oblasti, delegátů a náhradníků na SD 2018 a náhradníka pro 
DK ČKAIT   
 
Při volbách bylo v sále 78 členů 
 
Volby výboru oblasti - tajné 
 
V 1. kole zvoleni: Ing. Venuše Brunclíková, MBA, Ing. Josef Filip, PhD., Václav Fůs, 
Ing. Martin Mandík, Ing. Luděk Sahulka, Ing. Jaroslav Vrba, 
V 2. kole zvoleni: Ing. Petr Hajdina, Ing. Jiří Zima 
Ve 3. kole zvoleni: Ing. Radek Pešout, Mgr. Ing. David Jedinák 
 
Volby delegátů na SD 2018 - aklamací 
 
Zvoleno podle směrného čísla 11 delegátů aklamací:  
 
Ing. Venuše Brunclíková, MBA, Ing. Tomáš Bursík, Ing. Martin David, Ing. Josef Filip, 
PhD., Václav Fůs, Mgr. Ing. David Jedinák, Ing. Martin Mandík, Ing. Petr Plichta, Ing. 
Luděk Sahulka, Ing. Jaroslav Vrba a Ing. Jiří Zima.  
 
Volby náhradníků na SD 2018 - aklamací 
 
Náhradníky bez určení pořadí jsou Bc. Jan Jaša, Ing. Zbyněk Vodák, Ing. František 
Zurek a Ing. Josef Dvorský.  
 
Volba náhradníka do DK ČKAIT  
 
Náhradníkem pro DK ČKAIT za oblast byl zvolen Ing. Libor Chochol. 
 
V průběhu volebních kol vystoupily mažoretky Ústeckého souboru Marionetky se 
třemi skladbami a to nejmladší, střední a starší mažoretky. Proslavily se již jako vítací 
sbor při plavbě po Labi při oslavách 25. let ČKAIT  

 
9. Informační blok, vystoupení hostů 
 
V další části vystoupili zástupci pojišťovacího makléře, společnosti Greco, paní Ing. 
Bartoníčková a Mgr. Doležel. Seznámili přítomné s novinkami, výhodnými možnostmi 
připojištění AO, možnosti skupinového připojištění  a pod.  

http://www.ckait.cz/


 
 
10. Diskuze 
 
Diskuze byla minimální, týkala se nedostatečného finančního ocenění AO, potřeby 
lepší prezentace Komory vůči veřejnosti, kritika „nejnižší ceny“ jako příčinu nekvalit 
ve stavebnictví apod. Ozvala se i kritika Ing. Jedináka za rozeslání svého 
předvolebního videa před volbami poslanců na privátní adresy členů ČKAIT.  
Na diskuzi reagoval vesměs předseda ČKAIT Ing. Křeček. 
 
11. Zpráva volební a mandátové komise  
 
Zprávy přednesli Ing. Zima a Ing. Avenarius  
 
12. Usnesení 
 
Návrh na usnesení přednesl Ing. Filip. V době hlasování bylo přítomno 78 členů. 
Usnesení přijato 76 hlasy, 1 hlas proti, 1 se zdržel.  
 
13. Závěr 
 
Na závěr poděkoval předseda OK Ing. Mandík přítomným za účast a pozval je do 
přísálí na malé občerstvení a neformální další diskusi. 
 
zapsal: Ing. Martin Mandík v.r. 


